
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. februar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Vil ministeren på baggrund af artiklen "Boligejere taber deres skattesager på
forhånd" i Politiken den 11. februar 2014 redegøre for regeringens holdning til,
at vurderingsankenævnene på Frederiksberg og 8 kommuner omkring Køben-
havn har besluttet ikke at sætte grundværdierne ned, selv om boligejere har
fået sat deres grundværdi for højt og derfor skal betale for meget i ejendoms-
skat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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